
 
 

Dagsorden og referat Dato: 18. 

august 2020 

Tid: kl. 18-20 

 

Sted: På skolen 

Emne: Skolebestyrelsesmøde Mødedeltagere:  
Fra skolens side: 
Jeff Bjørn Christensen og Nina Faxe 
 
 
Fra elevside: 
 
 
Fra forældreside: 
Cecilia Lucia Fava, Charlotte Franch Klitgaard, Tina Nørregaard 
Friis Poulsen, og Per Holde 
Gæster: Christian Frantzen, Marlene Munk, Kasper Guldbæk 
 
 
Afbud: Pernille Prag, Randi Brun Pedersen, Marianne DeVeny 

Roller: 
Ordstyrer: Tina Nørregaard Friis Poulsen 
Referent: Jeff Christensen 
 

Forbered:  

På dagsorden og vedlagte bilag 

 

 
Emne 

(hvorfor: forberedelse) 

Formål med 
punktet 

(hvad skal vi 

Proces 
(hvordan 

behandler vi 

Varigh
ed 

Beslutning  
(referat – hvem gør hvad) 

http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=78
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=79
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=75
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=75
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=77


 
 

udrette?) emnet) 

1.  Godkendelse af 
dagsorden 

At godkende 
mødets dagsorden 

Tilkendegivelse 
fra bestyrelsen 

5 min  

2.  Opfølgning fra sidste 
møde 

Er der punkter der 
har behov for 
opfølgning 

Bestyrelsen kan 
byde ind 

5 min  

3.  Skolebestyrelse Der er 3 gæster ved 
mødet som ønsker 
at blive del af SB. 

Præsentation af 
kandidaterne. 
Beslutning om 2 
deltagere og 1 
suppleant – evt 
valg. 

30 min Kort præsentation af de siddende 
skolebestyrelsesmedlemmer og de nye medlemmer. 
2 skal vælges til bestyrelsen og en som suppleant. 

 
Kasper og Marlene er valg som SB medlemmer 
Christian blev valgt som suppleant. 

4.  Nyt om Elevrådet Hvornår har vi igen 
elever med? 

Pernille orienterer   

6. Orientering om skolen 
her og nu herunder 
økonomi og 
ansættelser/afskedigelse
r  

Informationer om 
skolens drift og 
tiltag 

Nina og Jeff 
orienterer 

15 min - Skoleåret er startet rigtig godt. Der har været nogle 
forsinkelser grundet corona,  

- Projekt Play to learn som er startet her i august for de 4 - 9 
årige. I samarbejde mellem børnehave og skole. Projektet er 

financeret af legofonden. 
- Røgfri skoletid - vi har på skolen besluttet at det starter i 

dette skoleår. Selvom det først træder i kaft til januar 2021. 

- Der er stadigvæk coronaregler, det er svært for nogle af 
eleverne. Det der fylder meget er lejrskoler og det er lagt op 

til sundhedsberedskab/gruppen om ansvarligheden for at 
tage af sted. Medarbejderne har store bekymringer hvad nu 

hvis… 

- Det er blevet skærpet at der ikke skal være forældre på 
skolen. 



 
 

- Vi har fået en ekstra ressource hvor det er politisk besluttet at 
de skal bruges på naturfagene. Vi vil løse det ved at ansætte 

undervisningsassistenter, som har haft de naturfaglige fag på 
deres gymnasielle uddannelse. Midlerne skal bruges inden jul 

og på lønningskroner. 

- Gardiner stor udfordring vi afventer at der kommer et tilbud. 
Lige så snart det kommer sættes det i gang. Undersøger om 

solfilm er bedre. 
- Bibliotek der er nogle uafklaret problemstillinger vedrørende 

bibliotek vs. Skolebibliotek 
- Økonomisk har vi et merforbrug på lønkontoen, dette skyldes 

alle de ekstra ressourcer der skulle bruges i forbindelse med 

coronaforholdene i april til juni. 
- Der er også merforbrug på fagkontiene derfor er vi nød til at 

lave et revideret fagbudget. 

7. Tillæg til kvalitetsrapport Kommentering skal 
indsendes senest 
24. august 2020 

Alle bedes 
rapport, tidligere 
indsendte 
kommentarer og 
tillæg inden 
møde 

10 min Vi har ingen yderlige kommentar til kvalitetsrapporten. 

8. Skolebestyrelsens 
principper  

2 principper skal 
godkendes igen:  

Princip for 

kommunikation 

mellem skole og hjem 

4)samarbejdet mellem 

skole og hjem, og om 

skolens og 

forældrenes ansvar i 

Begge disse 
principper var 
godkendt sidst 
26.06.2017, 

beslutning om de 
kan godkendes 
igen eller 
omformuleres.  
Alle bedes have 
dem læst inden 
mødes. 

15 min Tina skriver små kommentar ind i ”princip for 
kommunikation mellem skole og hjem” 

Tina skriver kommentarene ind i ”princip for 
underretning af hjemmet om elevens udbytte af 
undervisning” 

Cecilia udarbejder princip for kommunikation mellem 
forældre. Har man ideer eller input så skriv. 



 
 

samarbejdet 

Og  

Princip for 

underretning af 

hjemmet om elevens 

udbytte af 

undervisningen 

5)underretning af 

hjemmene om 

elevernes udbytte af 

undervisningen 

9 Forældremøder Skal repræsentanter 
for SB deltage i 
kommende 
forældremøder, som 
sidste år? 

Beslutning og evt 
fordeling 

 Skolebestyrelsen deltager kun på 0. til 3. årgangs 
forældremøderne. 

Nina undersøger datoerne for møderne og melder ud 
til skolebestyrelsen. Der koordineres hvad der lige skal 
informeres om. 

10. Næste møde Dato   Nina laver en møderække på løbende dage fra kl. 18-
20 

 


